
Het nieuwe circulatieplan: onbegrijpelijk en overbodig
Het nieuwe circulatieplan van het stadsbestuur is niet ernstig. Met de opmerkingen van veel bewoners is geen rekening 
gehouden. Als je de balans opmaakt, moet het positieve - een � etszone binnen de ring - zwichten voor de vele � aters. 
Markant: hoewel de gemeenteraad het plan nog niet goedkeurde, staat het wel al te lezen op de webstek van Veurne en werd 
het al voorgesteld op Focus TV!

Langs school naar centrum
Het centrum zal per wagen 
enkel via de Ooststraat te 
bereiken zijn. Tegelijk moet 
het verkeer wegrijden via de 
Noordstraat, kruispunt As-
tridlaan. Een punt dat bekend 
staat als levensgevaarlijk. Het 
verkeer vanuit Koksijde of De 
Panne zal niet langer direct 
tot het centrum geraken, maar 
wordt naar de Oude Ves-
tingstraat geduwd om tot de 
Ooststraat te kunnen komen 
of wordt via de Pannestraat 
geleid richting Smissestraat. 
Met andere woorden: langs 
een school. Dat is vragen om 
incidenten. Dat is ook zeggen 
aan de scholieren: “Laat je fiets 
maar thuis, want fietsen is te 
gevaarlijk”.

Omrijden is de kerngedachte
Daarnaast zal het verkeer uit 
Petit-Paris via de Karel Cog-
gelaan of Dan. De Haenelaan 

moeten omdat de Nieuwpoort-
brug geen optie meer is. Dus 
(weer) via middelbare scholen. 
Een gedwongen omleiding 
en – het milieu indachtig - met 
extra uitstoot van schadelij-
ke gassen. Extra kilometers 
omrijden is de kerngedachte! 
Het verkeer in twee richtin-
gen op de Nieuwpoortbrug 
dient behouden te worden 
zodat mensen uit bijvoor-
beeld Petit-Paris niet langs de 
Kanunnik Jacobus Cloustraat 
moeten rijden om in Wulpen, 
Nieuwpoort of Oostduinkerke 
te gaan werken. 

Bushaltes geschrapt
Het openbaar vervoer voor be-
woners omgeving ‘noordzijde 
van de ring’ wordt dramatisch. 
Ouderen dienen honderden 
meters te voet te gaan om bij 
de dichtstbijzijnde halte te 
komen, want onder meer de 
halte aan het kerkhof werd 

geschrapt. In de Oude Vesting-
straat of Astridlaan hoef je niet 
naar een halte te zoeken, die 
zijn niet meer te vinden.

Knippen op de markt
Alle verkeer wordt richting 
Vleeshouwersstraat geduwd, 
ook de vrachtwagen die levert 
in Zuidstraat, ook de mensen 
tewerkgesteld in de Oude 
Beestenmarkt… en dat dan 
nog richting drukke school 
Annuntiata. Te gek voor 
woorden.

De knippen op de markt – 
geen verkeer meer van Spaans 
Paviljoen richting Appelmarkt 
en geen toegang tot de Markt 
vanuit de Zuidstraat – zullen 
de consument niet naar de 
fiets doen grijpen, maar zal 
iedereen naar winkelcentra 
jagen. Dé doodsteek voor 
Veurne als handelscentrum.

Het plan is een grote 
teleurstelling geworden. 
Volgens de bevraging 
is er niet eens een 
circulatieprobleem. 
Het huidige bestuur zoekt 
dus een oplossing voor 
iets dat niet bestaat.
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Harde handhaving tegen 
verloedering Blauwe 
Nonnenklooster en 
Klooster der Zwartzusters
Zowel de cel Handhaving van Onroerend Erfgoed als van 
het Departement Omgeving zullen optreden om de twee 
beschermde en voormalige kloosters in stand te houden, te 
herstellen en een nieuwe toekomst te geven. “Na al die jaren is 
het hoog tijd dat er actie ondernomen wordt”, zegt N-VA-ge-
meenteraadslid Dirk Kesteloot.

De twee kloosters in de Pannestraat en de Zwarte Nonnenstraat 
zijn beschermd als monument. De eigenaar heeft sedert 2019 
plannen om de beschermde panden te herbestemmen tot twee 
boetiekhotels met restaurant en feestzaal. Zowel het Veurnse 
stadsbestuur als het agentschap Onroerend Erfgoed waren hier-
over positief. 

Zachte handhaving blijft zonder gevolg
Maar sedert de aankoop verslechtert de toestand van beide be-

schermde kloosters en gebeurt er niets meer op het terrein. Dirk 
Kesteloot en Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser 
lichtten in 2021 Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Mat-
thias Diependaele en de erfgoedinspectie in over die lamentabele 
toestand. 

De minister wees toen op een zacht handhavingstraject, dat de 
eigenaar aanspoort om instandhoudingswerken op te starten 
en verder te werken aan de omgevingsvergunningen voor beide 
panden. Voor het klooster van de Zwartzusters werd een omge-
vingsvergunning afgeleverd. Maar de werken worden niet uitge-
voerd. Indien de bouwheer geen verdere stappen onderneemt, is 
het de bedoeling om de instandhoudings- en herstelwerken aan 
de beschermde panden af te dwingen. 

Twee nieuwe bestuursleden voor N-VA Veurne: 
Dirk Sagaer en Rudy Cools
N-VA Veurne verwelkomt twee nieuwe bestuursleden in haar rangen: Dirk Sagaer en 
Rudy Cools.

Dirk (met beige vest op de foto) kwam terug wonen in zijn geboortestad en is sociaal 
en “volks” ingesteld. Te Koksijde was hij bestuurslid bij de N-VA en actief bij heel wat 
andere activiteiten. Rudy (groene vest) kwam hier wonen dichtbij zijn vrouwtje Maria 
Goens afkomstig uit Wulveringem. Maria verblijft in het zorgcentrum Ter Linden met 
dementie. Bijna alle dagen is hij in de instelling om haar te helpen met de zorg. Op de 
afdeling met demente bewoners is hij mantelzorger en vrijwilliger. Hij heeft medelijden 
met demente bewoners en bewondering voor het personeel. Zijn loopbaan is hij begon-
nen bij de rijkswacht en in pensioen gegaan bij de federale gerechtelijke politie. 

Dirk en Rudy hun leuze is dat de politiek er is voor de mensen en niet voor zichzelf. 

Geboortebomen
Gemeenteraadslid Bart Goudeseune diende de voorbije ja-
ren twee interpellaties in voor het aanplanten van geboor-
tebomen, omdat er al enkele jaren geen activiteit was op 
de Dag van de Natuur in onze stad. Op 25 november 2023 
was het dan eindelijk zover: de geboorteboompjes werden 
geplant in aanwezigheid van gemeenteraadsleden Dirk 
Kesteloot en Bart Goudeseune. Beiden hopen dat dit het 
begin is van de verdere vergroening rond het sportpark.

veurne@n-va.be



Sander Loones steunt Dirk Kesteloot: 
“Dirk is precies wat Veurne nodig heeft.”
In Veurne is het Vlaanderen boven op 9 juni! Onze Dirk Kesteloot staat op plaats 13 op de N-VA lijst voor het Vlaams Parlement. 
En ‘buurman’ Sander Loones uit Koksijde-Oostduinkerke op plaats 1. We hadden een gesprek met lijsttrekker Sander.

Politiek staat er in 2024 veel op het spel?

Sander: “Absoluut. Op 9 juni zijn er de Vlaamse, federale en Europese 
verkiezingen. En op 13 oktober de gemeentelijke en provinciale verkie-
zingen. Met de N-VA gaan we steeds voor de sterkste kieslijsten. En dat is 
nodig want nog nooit was uw stem zo belangrijk als vandaag. De keuze 
was ook nog nooit zo duidelijk als vandaag. Kies je voor de N-VA, dan 
weet je waarvoor je kiest. Weg met de Vivaldi-regering De Croo. Want 
deze belastingregering is een echte ramp voor onze welvaart.” 

Welke rol zal Dirk Kesteloot opnemen bij de Vlaamse verkiezingen?
“Brussel heeft echt nood aan minder show en aan meer West-Vlaanderen! 
En dat brengen wij met onze N-VA-kandidaten: mensen die hard werken, 
die kiezen voor onze lokale ondernemers en lokale verenigingen, en die 
met gezond verstand willen besturen. Mensen zoals Dirk, die uw vertrou-
wen en uw stem meer dan waard zijn. En die tegelijk kunnen zorgen voor 
een rechtstreekse lijn tussen hun eigen stad en de regering in Brussel. 
Wanneer Dirk belt, wordt er opgenomen in Brussel. Zo kan hij de belan-
gen van Veurne sterk verdedigen.”

Dirk zal ook bij de gemeenteraadsverkiezingen voluit gaan.
“Daar word ik zo content van! We gaan niet alleen voor een nieuwe fe-
derale regering en een sterker bestuur in Vlaanderen, maar ook voor een 
nieuwe burgemeester en een nieuw bestuur in Veurne. Onder N-VA-vlag 
in juni en met de lokale lijstnaam team8630 in oktober bij de gemeente-
raadsverkiezingen. Dirk is precies wat Veurne nodig heeft. Altijd bereik-
baar, hart op de juiste plaats, midden de Veurnaars.”

Wat kunnen we doen om hem daarbij te helpen? 
“Stemmen, natuurlijk. Deze verkiezingen worden enorm belangrijk. Dat voelt iedereen aan. De Belgische begroting trekt op niets. 
Uw welvaart staat echt op het spel. Maar u kan ook meer doen. Lid worden van de N-VA, bijvoorbeeld. En natuurlijk onze Dirk steu-
nen! Je vindt Dirk straks op geluksplaats 13 op de N-VA-lijst voor de Vlaamse verkiezingen!”

Wijzigingen in de 
gemeenteraad en 
het bestuur
We vinden het jammer, maar Marieke 
Stubbe heeft haar ontslag gegeven als gemeen-
teraadslid. Een persoonlijke keuze die we moe-
ten respecteren. Marieke gaf veel van zichzelf 
voor de N-VA en 
de bewoners van 
Veurne en deelge-
meenten. 

Ze was een meer-
waarde en we 
bedanken haar voor 
wat ze deed.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U 
bepaalt wat ermee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De 
N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten 
meetellen. 

En met hoe meer we zijn, 
hoe luider onze stem zal 
klinken. Daarvoor rekenen 
we ook op u. Wilt u uw 
toekomst in eigen handen 
nemen? Wilt u dat uw 
stem meetelt? Gelooft u 
dat dat alleen kan in een 
autonoom Vlaanderen? 
Dan hoort u bij de N-VA.

www.n-va.be/veurne



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


